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     Protokół Nr 134/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 14 listopada 2016roku 

w siedzibie Barlineckiego Ośrodka Kultury 

ul. Podwale 9 w Barlinku 
 

O godzinie 11:45 Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska rozpoczęła posiedzenie          

Zarządu zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Danuta Patkowska                                      -  Przewodnicząca Zarządu 

2.Mariusz Norsesowicz    - Wicestarosta Powiatu   

3.Krzysztof Mrzygłód   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    -  Członek Zarządu 

5.Wojciech Wojtkiewicz   - Członek Zarządu 
 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 
 

1. Stanisław Gacek – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 
 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. Zaproponowała wprowadzenie 

następujących spraw do porządku posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku  

w sprawie zwiększenia planu finansowego w związku z remontem dachu budynku 

głównego ZSP w Barlinku. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 4 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. (W. Wojtkiewicz) 

  

2. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Szkoły Podstawowej Towarzystwa Salezjańskiego 

im. Św. Jana Bosko w Dębnie w sprawie udzielenia dotacji z dniem 1 września 2016 

roku na prowadzenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Towarzystwa Salezjańskiego  

w Dębnie. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 4 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. (K. Mrzygłód) 

 

 

3. Rozpatrzenie wniosku pracowników działu zarządu dróg w Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego w sprawie podwyżki wynagrodzenia.  

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
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4. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia uproszczonej procedury 

zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Z tenisem  sportowo i zdrowo”. – 

druk Nr 434. 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

5. Zapoznanie się z pismami Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. w sprawie 

przekazania przyznanych środków finansowych na rachunek Spółki. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

6. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala w Dębnie Sp. z  o.o. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad przedmiotowej sprawy głosowało 5 Członków 

Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia po wprowadzonych zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 129/22016 z dnia 24 

października 2016 roku, Nr 130/2016 z dnia 26 października 2016 roku, Nr 131/2016 

z dnia 28 października 2016 roku, Nr 132/2016 z dnia 28 października 2016 roku i Nr 

133/2016 z dnia 2 listopada 2016 roku. 

4. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu  

w sprawie podziału środków finansowych na wynagrodzenia pracowników. 

5. Zapoznanie się z pismem NSZZ Pracowników Ochrony Zdrowia przy DPS  

w Myśliborzu w sprawie wynagrodzeń pracowników. 

6. Zaakceptowanie i przedłożenie projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok oraz projektu 

Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 organowi 

stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie celem 

zaopiniowania. 

7. Zaakceptowanie i przekazanie odpowiedzi na skargę P. Carlo Paolicelli na działalność 

Zarządu Powiatu. 

8. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wniesienia skargi – druk Nr 432. 

9. Podpisanie aneksu do umowy nr 18/IJKD.D/2016 z dnia 04.07.2016r. z  Concept 

property Sp. z o.o. z siedzibą ul. Podgórna 63, 70-205 Szczecin na wykonanie audytu 

energetycznego oraz dokumentacji budowlanej dla zadania pn: „Modernizacja 

energetyczna obiektu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3w Myśliborzu”. 

10. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy wynajmu 

pomieszczeń przy ul. Spokojnej 22 w Myśliborzu na potrzeby poradni. 
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11. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku  

w sprawie zwiększenia planu finansowego w związku z remontem dachu budynku 

głównego ZSP w Barlinku. 

12. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na remont biblioteki szkolnej w związku z awarią sieci 

kanalizacyjnej. 

13. Rozpatrzenie wniosku o zmianę w planie finansowym na rok 2016 w rozdziale 75020  

w § 4300 w części budżetowej, której dysponentem jest Wydział Komunikacji. 

14. Wyrażenie zgody na likwidację samochodu służbowego OPEL ASTRA o nr. rej. 

ZMY E299. 

15. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum w roku szkolnym 

2016/2017. 

16. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Szkoły Podstawowej Towarzystwa Salezjańskiego 

im. Św. Jana Bosko w Dębnie w sprawie udzielenia dotacji z dniem 1 września 2016 

roku na prowadzenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Towarzystwa Salezjańskiego  

w Dębnie. 

17. Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w roku szkolnym 2016/2017. 

18. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji konkursowej do 

zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na powierzenie organizacji 

pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie powiatu myśliborskiego w 2017 r. – druk Nr 

433. 

19. Rozpatrzenie wniosku pracowników działu zarządu dróg w Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego w sprawie podwyżki wynagrodzenia.  

20. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia uproszczonej procedury 

zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Z tenisem  sportowo i zdrowo”. – 

druk Nr 434. 

21. Zapoznanie się z pismami Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. w sprawie 

przekazania przyznanych środków finansowych na rachunek Spółki. 

22. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala w Dębnie Sp. z  o.o. 

23. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

24. Sprawy różne. 

25. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zaakceptowanie i przekazanie odpowiedzi na skargę P. Carlo Paolicelli na działalność 

Zarządu Powiatu. 

(Projekt odpowiedzi na skargę stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła proponowaną odpowiedź na skargę na działalność Zarządu Powiatu. 

Poinformowała, że Komisja Rewizyjna wystosowała pismo, w którym poinformowano, iż 

skarga zostanie rozpatrzona z pominięciem wyjaśnień Zarządu w przedmiotowej sprawie. 

Przekazała, że pomimo tego należy przesłać dla Komisji odpowiedź na złożoną skargę.  
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Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Odniósł się do zapisów ujętych w przedmiotowej odpowiedzi. Zapytał o kwestię zatrudnienia 

pracownika na stanowisko Kierownika ds. zarządzania majątkiem w CUW. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Poinformowała, że pracownik jest zatrudniony w jednostce. Zauważyła, że nowe stanowiska 

zgodnie z regulaminem CUW miały być obsadzane za zgodą Zarządu Powiatu co nie zostało 

uczynione. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że CUW miał przyjmować na nowe stanowiska tylko w przypadku braku 

odpowiednich pracowników na dane stanowisko. Pracownicy mieli być przeniesieni  

z jednostek i obejmować określone funkcje. Prowadzono rozmowy, aby nie zwiększać 

zatrudnienia co jednak wykonano. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotową odpowiedź na skargę P. Carlo Paolicelli na 

działalność Zarządu Powiatu i podjął decyzję o jej przekazaniu Komisji rewizyjnej Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (W. Wojtkiewicz, K. Mrzygłód) , nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wniesienia skargi – druk Nr 432. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przekazała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia woli wniesienia do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Szczecinie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Zachodniopomorskiego z dnia 17 października 2016 r. stwierdzające nieważność uchwały              

Nr 122/390/2016 Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na zapis dotyczący wyrażenia woli wniesienia skargi. Zapytał kto dokona 

wniesienia skargi? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przekazała, że wykonanie uchwały jest powierzone Staroście Powiatu zatem ona złoży 

przedmiotowa skargę. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 134/432/2016 z dnia 14 listopada 2016 roku w sprawie 

wniesienia skargi. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 2 (W. Wojtkiewicz, K. Mrzygłód) , nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu 

w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy wynajmu pomieszczeń przy  

ul. Spokojnej 22 w Myśliborzu na potrzeby poradni. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
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Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że z uwagi na 

przeniesienie Centrum Usług Wspólnych do pomieszczeń w budynku przy ul. Północnej 15 

istnieje możliwość wykorzystania wolnych pomieszczeń w budynku przy ul. Spokojnej 13. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazała, że jeżeli nie koliduje to z niczym, to jest to zasadne. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na przedłużenie umowy wynajmu pomieszczeń przy  

ul. Spokojnej 22 w Myśliborzu na potrzeby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

 w Myśliborzu. Jednocześnie podjął decyzję o przeniesieniu Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Myśliborzu do pomieszczeń po Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego znajdujących się w budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku  

w sprawie zwiększenia planu finansowego w związku z remontem dachu budynku 

głównego ZSP w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwróciła uwagę, że w związku  

z koniecznością remontu dachu w jednostce zachodzi potrzeba zwiększenia planu 

finansowego ZSP Nr 1 w Barlinku o kwotę 74608,00 zł oraz przesunięcia środków 

finansowych z § 4210 na § 6050 w kwocie 27 110,96 zł. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, skąd będą pochodzić w/w środki finansowe? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że z dniem 1 stycznia 2016 roku została zabezpieczona rezerwa celowa na 

zadania oświatowe. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na prace remontowe, które były prowadzone w placówce. Zapytał, czy kwota 

jaką należy zabezpieczyć będzie wystarczająca na remont całej powierzchni dachu? 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak, całość dachu zostanie wyremontowana. Jest to dach z papy, zatem 

prace budowlane mogą zostać w tym roku wykonane. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie planu finansowego Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku o kwotę 74 608,00 zł i dokonanie przesunięć z § 4210 

na  § 6050 kwoty 27 110,96 zł w związku z remontem dachu budynku głównego ZSP Nr 1          

w Barlinku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Dębnie  

w sprawie wyrażenia zgody na remont biblioteki szkolnej w związku z awarią sieci 

kanalizacyjnej. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła i odczytała treść karty sprawy.  

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy zostanie wykonany remont pomieszczeń biblioteki i gdzie będą znajdować się te 

pomieszczenia? 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Odpowiedziała, że pomieszczenia biblioteki znajdują się  na najniższej kondygnacji budynku. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Poinformował, że ma wątpliwości co do wykonania remontu przedmiotowych pomieszczeń. 

Zwrócił uwagę, że z informacji jakie posiada pomieszczenia te ulegają zalewaniu wodami 

opadowymi i istnieje ryzyko ich ponownego zniszczenia.  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Zauważyła, że placówka nie posiada biblioteki i remont pomieszczeń jest niezbędny. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę że dyrektor powinien odpowiednio planować remonty i wydatki. Zwrócił 

uwagę na przedstawione kosztorysy ofertowe. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Zauważyła, że dyrektor nie był w stanie przewidzieć awarii sieci kanalizacyjnej. Zalanie 

pomieszczeń jest przypadkiem losowym. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że awaria sieci kanalizacyjnej wystąpiła wewnątrz budynku. Podał prawdopodobne 

przyczyny zalewania pomieszczeń wodami opadowymi. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że należy zastanowić się nad wydatkowaniem środków finansowych na wskazany 

cel. Sprawa ta powinna być dokładniej wyjaśniona. Dyrektor powinien przeanalizować 

zasadność remontu przedmiotowych pomieszczeń. Przekazał, że jest to marnotrawienie 

pieniędzy z uwagi na to, że stan budynku nie został dokładnie sprawdzony. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na remont biblioteki szkolnej Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie w związku z awarią sieci kanalizacyjnej. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1 (K. Mrzygłód) , 1 Członek Zarządu  

(W. Wojtkiewicz) wstrzymał się od głosu. 

 

Wyrażenie zgody na likwidację samochodu służbowego OPEL ASTRA o nr. rej. ZMY 

E299. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
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Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła i odczytała treść karty sprawy.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na likwidację samochodu służbowego OPEL ASTRA o nr. 

rej. ZMY E299. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Gimnazjum w roku szkolnym 

2016/2017. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla 

ucznia klasy I Gimnazjum Zespołu Szkół w Myśliborzu w roku szkolnym 2016/2017  

w wymiarze 10 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Barlinku 

w sprawie wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne dla ucznia klasy I Zasadniczej 

Szkoły Zawodowej w roku szkolnym 2016/2017. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla 

ucznia klasy I Zasadniczej Szkoły Zawodowej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1  

w Barlinku w roku szkolnym 2016/2017 w wymiarze 12 godzin tygodniowo. 
Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku dyrektora Szkoły Podstawowej Towarzystwa Salezjańskiego im. 

Św. Jana Bosko w Dębnie w sprawie udzielenia dotacji z dniem 1 września 2016 roku na 

prowadzenie Szkoły Podstawowej Specjalnej Towarzystwa Salezjańskiego w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę na potrzeby remontowe w ZSP Nr 1 w Dębnie. Przekazał, że należy więcej 

środków przeznaczyć na remont pomieszczeń biblioteki wraz z korytarzami, aby było to 

wykonane kompleksowo. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Zwróciła uwagę na dzieci przebywające w szkole specjalnej. Poinformowała, że szkoła 

wymaga doposażenia. 
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Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, dlaczego Towarzystwo Salezjańskie nie skorzysta ze środków unijnych. Zwrócił 

uwagę, że jest ogłaszanych wiele projektów, do których można przystąpić. Zaproponował, 

aby środki finansowe, które planuje się przeznaczyć na wypłatę dotacji przeznaczyć na 

remont w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Dębnie. 

Przekazał, że należy patrzeć na całość potrzeb Powiatu. Przekazanie dotacji nie jest 

obligatoryjne. Ponownie zwrócił uwagę na możliwość przystępowania do projektów unijnych.  

Zauważył, że są inne potrzeby w jednostkach. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie dotacji na prowadzenie Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Towarzystwa Salezjańskiego w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 1 (K.Mrzygłód) , nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku o zmianę w planie finansowym na rok 2016 w rozdziale 75020  

w § 4300 w części budżetowej, której dysponentem jest Wydział Komunikacji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że wydział wnioskuje 

o zwiększenie planu wydatków o kwotę 30.000,00 zł na opłaty związane  

z usuwaniem oraz prowadzeniem parkingu strzeżonego dla pojazdów usuniętych z drogi. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, z jakiego źródła zostaną zabezpieczone przedmiotowe środki finansowe? 

 

Skarbnik Powiatu –Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że z rezerwy ogólnej. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmiany w planie finansowym na rok 2016 

 w rozdziale 75020 w § 4300 - zwiększenie planu wydatków w kwocie 30 000,00 zł w części 

budżetowej, której dysponentem jest Wydział Komunikacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Poinformowała o zaplanowanym spotkaniu z radnymi Gminy Barlinek. Przedstawiła pismo  

w przedmiotowej sprawie. 

 

O godz. 12:50 ogłosiła przerwę w obradach Zarządu Powiatu celem odbycia przedmiotowego 

spotkania. 

 

Obrady wznowiono o godz. 15:20. 

 

Podpisanie aneksu do umowy nr 18/IJKD.D/2016 z dnia 04.07.2016r. z  Concept 

property Sp. z o.o. z siedzibą ul. Podgórna 63, 70-205 Szczecin na wykonanie audytu 

energetycznego oraz dokumentacji budowlanej dla zadania pn: „Modernizacja 

energetyczna obiektu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że aneks do 

umowy związany jest z wystąpieniem o pozwolenie na budowę. Przedstawił zakres umów 

zawartych z wykonawcą. Poinformował, że poprzedni aneks do umowy dotyczył przedłużenia 

wykonania realizacji umowy do dnia 16.11.2016r.  

Poinformował, że termin złożenia wniosku o dofinansowanie upływa 30 listopada br. 

Zostanie on złożony przez firmę w określonym w umowie terminie. Zwrócił uwagę, że 

dokumentacja dotycząca pozwolenia na budowę zostanie przedłożona w Wydziale 

Budownictwa w Pyrzycach.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, kto nadzoruje przedmiotową sprawę? 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Odpowiedział, że pracownik Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 
Zwróciła uwagę, na zbyt późne rozpoczęcie przedmiotowej sprawy i z uwagi na to istnieje 

konieczność zawarcia aneksu do umowy w zakresie wydłużenia terminu realizacji 

przedmiotowych spraw. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Poinformował, że wniosek o dofinansowanie zostanie złożony w terminie. Przekazał, że 

pozwolenie na budowę można dostarczyć w terminie do 12 miesięcy od podpisania umowy  

o dotację zatem aneks do umowy nie wstrzyma procedur aplikacyjnych. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał ile punktów zostanie utracone w przypadku nie dołączenia do wniosku pozwolenia na 

budowę? 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Poinformował, że w przypadku nie przedłożenia pozwolenia na budowę Powiat Myśliborski 

straci 2 pkt/100. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zaproponował podpisanie aneksu z terminem do dnia 30.11.2016r. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Zauważył, że wykonawca wskazał ostateczny termin wykonania prac do dnia 22.12.2016r.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę podpisanie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Przedstawił dokumentację dotyczącą wykonania prac związanych z montażem wentylacji  

w siedzibie Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Omówił przedstawiony projekt. 

Zwrócił uwagę na możliwość wykonania zabudowy urządzeń wentylacji po ich 

zamontowaniu w placówce.  
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Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę, że należy zabezpieczyć dodatkowe środki finansowe na przedmiotową 

zabudowę. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Zauważył, że przedmiotowe prace budowlane mogą zostać wykonane w roku 2017. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zaproponował, aby prace zostały wykonane wraz z montażem wentylacji. 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Działu Zarządu Dróg Powiatowych CUW w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że środki finansowe na przedmiotowe zadanie nie będą wystarczające należy 

zabezpieczyć dodatkową kwotę w wysokości 20 000,00 zł celem wykonania przedmiotowej 

zabudowy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na ryzyko nie wykonania całości prac do końca 2016 roku. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby wyrazić zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych na 

realizację przedmiotowych prac wykończeniowych. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zabezpieczeniu kwoty 20 000,00 zł na prace 

wykończeniowe związane z montażem wentylacji w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu  

w sprawie podziału środków finansowych na wynagrodzenia pracowników. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Zapoznanie się z pismem NSZZ Pracowników Ochrony Zdrowia przy DPS  

w Myśliborzu w sprawie wynagrodzeń pracowników. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła i odczytała przedmiotowe pisma.  

 

Członek Zarządu - Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę, że w kwestii uzgodnień dotyczących wynagrodzeń w DPS w Myśliborzu 

powinien zostać sporządzony harmonogram działań jakie będą podejmowane. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zwróciła uwagę na postulaty pracowników jednostki. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Poprosił o przedstawienie stanowiska Skarbnika Powiatu w przedmiotowej kwestii. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2017 zaplanowano 

środki finansowe na wynagrodzenia pracowników Domu Pomocy Społecznej uwzględniając 

dodatkowo do wyliczenia planu wydatków na wynagrodzenia osobowe pracowników kwotę 

300,00 zł na etat co będzie stanowić obciążenie budżetu w 2017 roku. 

Zwróciła uwagę, że dyrektor jednostki powinien przeanalizować podział kwot na 

wynagrodzenia pracowników jednostki uwzględniając fundusz premiowy i fundusz nagród. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał w jaki sposób wzrost wynagrodzeń będzie skutkował na budżet Powiatu? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wyjaśniła, że zaplanowany wzrost wynagrodzeń, będzie skutkował obciążeniem budżetu  

w roku 2017. W wyniku podwyższenia płac koszt utrzymania mieszkańca DPS wzrośnie. 

Jednakże opłata ta naliczana będzie od roku 2018. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zapytał, czy istnieje możliwość oszacowania wzrostu opłat za pobyt mieszkańca w jednostce? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że tak, jednakże na opłatę w DPS składa się wiele innych czynników. 

 

Członek Zarządu - Wojciech Wojtkiewicz 

Ponownie zwrócił uwagę, że w przedmiotowej kwestii powinien zostać sporządzony 

harmonogram działań i warianty postępowania.  

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Zaproponowała, aby pozostawić w projekcie budżetu kwotę 300,00 zł dotyczącej podwyżek 

na wynagrodzenia osobowe pracowników jednostki. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zaproponował, aby w ramach tej kwoty został ustalony fundusz premiowy dla pracowników. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że wynagrodzenia należy zróżnicować. 

 

Członek Zarządu – Krzysztof Mrzygłód 

Zwrócił uwagę , że takie były postulaty Związków Zawodowych. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję przekazaniu informacji dla Związków Zawodowych DPS  

w Myśliborzu o zaplanowaniu w projekcie budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2017 

środków finansowych na wynagrodzenia pracowników Domu Pomocy Społecznej 

uwzględniających dodatkowo do wyliczenia planu wydatków na wynagrodzenia osobowe 

pracowników kwotę 300,00 zł na etat, ze wskazaniem dotyczącym podziału przedmiotowych 

środków na  fundusz premiowy oraz fundusz nagród. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0 , 1 Członek Zarządu (W. Wojtkiewicz)  

wstrzymał się od głosu. 
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Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania Komisji konkursowej do 

zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na powierzenie organizacji 

pozarządowej prowadzącej działalność pożytku publicznego prowadzenia punktu 

nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie powiatu myśliborskiego w 2017 r. – druk Nr 

433. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 134/433/2016 z dnia 14 listopada 2016 roku w sprawie 

powołania Komisji konkursowej do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie 

ofert na powierzenie organizacji pozarządowej prowadzącej działalność pożytku 

publicznego prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej na terenie powiatu 

myśliborskiego w 2017 r. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Rozpatrzenie wniosku pracowników działu zarządu dróg w Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego w sprawie podwyżki wynagrodzenia.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła i odczytała kartę sprawy.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała o wynagrodzeniach pracowników działu zarządu dróg w Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła propozycję rozstrzygnięcia sugerowaną przez CUW. 

 

Zarząd Powiatu zgodnie z propozycją CUW wyraził zgodę na zwiększenie wynagrodzenia 

dla 8 pracowników działu Zarządu dróg Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego o kwotę 100,00 zł wraz z pochodnymi od wynagrodzenia w kwocie 20,51 zł 

począwszy od 2017 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wszczęcia uproszczonej procedury 

zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą „Z tenisem  sportowo i zdrowo”. – 

druk Nr 434. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 134/434/2016 z dnia 14 listopada 2016 roku w sprawie 

wszczęcia uproszczonej procedury zlecenia realizacji zadania publicznego pod nazwą  

„Z tenisem  sportowo i zdrowo”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Zapoznanie się z pismami Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. w sprawie 

przekazania przyznanych środków finansowych na rachunek Spółki. 

(Pisma stanowią załącznik Nr 18 i 19  do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi pismami. 

 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala w Dębnie Sp. z  o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dotacji dla Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

Przedstawił przedmiotowe sprawy zgodnie z kartami sprawy. Przedstawił projekty umów 

przekazania dotacji dla spółki Szpital Dębno Sp. z o.o. oraz spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje uzyskane od Prezesa Spółki Szpital Barlinek dotyczące uzgodnionej 

treści projektu umowy przekazania dotacji.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy dotacji dla Spółki Szpital w Dębnie 

 Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie umowy dotacji dla Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Zaakceptowanie i przedłożenie projektu Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok oraz projektu 

Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 organowi stanowiącemu 

oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie celem zaopiniowania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i odczytała przedmiotowe projekty uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Zarządu – Danuta Patkowska 

Przedstawiła informacje na temat głównych elementów ujętych w projekcie budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i odczytała informacje na temat zaplanowanych zadań inwestycyjnych.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na wydatki dotyczące szkół niepublicznych. Zauważył, że środki finansowe 

przekazywane na ten cel są zbyt wysokie.   
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt Uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok oraz projekt Uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2017-2027 oraz podjął decyzję o ich przedłożeniu organowi 

stanowiącemu oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie celem zaopiniowania. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0 , nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Nr 129/22016 z dnia 24 października 

2016 roku, Nr 130/2016 z dnia 26 października 2016 roku, Nr 131/2016 z dnia 28 

października 2016 roku, Nr 132/2016 z dnia 28 października 2016 roku i Nr 133/2016 z 

dnia 2 listopada 2016 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokoły. 

Za  głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Spraw różne: 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że w związku z podjętymi decyzjami zachodzi potrzeba podjęcia uchwały  

w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2016 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 134/435/2016 z dnia 14 listopada 2016 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok. 

Za  głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (K. Mrzygłód)  

wstrzymał się od głosu. 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 

 

Protokołowała:  
 

Dominika Bułgajewska 
 

1. Danuta Patkowska     -    Przewodniczący Zarządu   ............................... 

2. Mariusz Norsesowicz     -    Wicestarosta Powiatu  …..……………… 

3. Krzysztof Mrzygłód  -    Członek Zarządu          ............................... 

4. Andrzej Potyra   -    Członek Zarządu                .............................. 

5. Wojciech Wojtkiewicz    -  Członek Zarządu    ………………….. 
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